
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 7 

засідання постійної комісії  

з питань планування, фінансів, бюджету та соціально-економічного розвитку 
 

20 червня 2025 року                                                                                                           м. Сновськ 

          

Загальний склад комісії - 6 депутатів.  

Присутні на засіданні - 5 депутатів: Гордюк В.Г., Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс 

І.М., Симонок С.О. 

Відсутні на засіданні – 1 депутат: Логвиненко Л.Г. 

 

Присутні на засіданні комісії:  

Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Савченко Л.Г. – начальник фінансового відділу міської ради; 

Сильченко Т.М. – діловод загального відділу міської ради. 

 

Голова засідання – Добненко Н.М., голова комісії. 

Секретар засідання – Майдан А.В., секретар комісії.   

 

Порядок денний:  

1. Про внесення змін до загального та спеціального фондів бюджету.  

2. Про розгляд листа освітнього омбудсмена.  

 

Голова комісії Добненко Н.М. відкрила засідання комісії, доповіла про присутніх та 

відсутніх на засіданні депутатів та про присутніх осіб на засіданні комісії.  

На засіданні комісії присутні більшість її членів, тому засідання комісії є правомочним. 

 

Добненко Н.М., головуюча на засіданні, заявила, що у зв’язку зі складанням повноважень 

депутата міської ради Терещенко Л.О., яка була секретарем комісії, відповідно до п. 1.3 

Положення про постійні комісії Сновської міської ради, затвердженого рішенням № 5-1/III 

від 27.11.2020 року, необхідно обрати секретаря постійної комісії.  

Добненко Н.М. запропонувала обрати секретарем комісії Майдан А.В. 

Заперечень не надійшло. 

Вирішили: обрати секретарем постійної комісії Майдан А.В. 

Голосували: 

       за: 5 (Гордюк В.Г., Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

Добненко Н.М., головуюча на засіданні, зазначила, що засідання комісії скликано, аби 

обговорити та погодити проєкт рішення, що виноситься на чергове засідання виконавчого 

комітету міської ради, та одне звернення.   

 

Добненко Н.М. запропонувала порядок денний засідання комісії, який є на руках у депутатів, 

прийняти «за основу». 

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 



за: 5 (Гордюк В.Г., Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

Добненко Н.М. запитала, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії.  

Пропозицій немає. 

Добненко Н.М. зазначила, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про внесення змін до загального та спеціального фондів бюджету. 

Слухали: Савченко Л.Г., начальника фінансового відділу Сновської міської ради, яка 

доповіла по проєкту рішення, який пропонується прийняти на засіданні виконавчого 

комітету. 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на засіданні виконавчого 

комітету міської ради (проєкт рішення додається). 

Голосували: 

      за: 5 (Гордюк В.Г., Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 
 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про розгляд листа освітнього омбудсмена.  

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка доповіла по листу освітнього 

омбудсмена (лист додається) щодо розгляду звернення працівників Сновського ліцею №1 

про виплату надбавки за роботу на території активних бойових дій.  

Відбулося обговорення питання. В ході обговорення депутати дійшли висновку, що,виходячи 

з реальних фінансових можливостей бюджету Сновської міської територіальної громади, 

наразі немає можливості забезпечити виплату надбавки за роботу на територіях активних 

бойових дій педагогічним працівникам громади.  

Вирішили: підготувати відповідь на адресу освітнього омбудсмена з наданням роз’яснень 

щодо відсутності фінансових можливостей забезпечити виплату надбавки за роботу на 

територіях активних бойових дій педагогічним працівникам громади  (відповідь додається). 

Голосували: 

      за: 5 (Гордюк В.Г., Добненко Н.М., Майдан А.В., Мундурс І.М., Симонок С.О.) 
 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 
 

 

 

Голова постійної комісії 

    

 

Наталія ДОБНЕНКО 

(голова засідання)  (підпис)  (ім’я, прізвище) 

 

Секретар постійної комісії    Алла МАЙДАН 

(секретар засідання)  (підпис)  (ім’я прізвище) 

 


